
Referat FAU møte 25.10.23 

Tilstede: 

Ingrid Hammersmark Halvorsen, David Hellås, Tonje Søvik, Ludvik Hægeland, Aleksander Limmesand 

Camilla Egeland, Trine Lise Foss og Inger Merete Nygård 

Referat sendes gjerne til vara om den må på møtet for deg. 

 

Sak 76. Brønnøysundsregister- Ingrid fikser med bank og tidligere leder. 

 

Sak 77: Vennskapsuke- Hva ble gjort? 

- Spillkveld i 4 og 6 klasse. Funket kjempe bra. 

- 1.klasse var på lekeplassen øverst i Romskogen. Enkelt og fint. 

- 2.klasse var på lekeplassen midt i romskogen. Foreldre tok med litt å bite i, enkelt og fint. 

- 3. og 7.klasse avlyste (spesiell tid) 

- 5.klasse hadde Maskorama- Kjempegøy for alle. 

Hva kan gjøres mer av? Spillkvelder. Bakekveld før jul? Samkjøre opplegg så en ikke skal overgå 

hverandre. 

- Enig om å enten arrangere noe før jul, eller en kveld i Januar. Klassekontaktene tar ansvar for 

å få det gjennomført, men prøve å ha noe aktivitet en gang i kvartalet. 

-  Vennskapsuke på nyåret- vi ser verdien i å kunne samles alle barn og voksne- for å forhindre 

mobbing og utestengelse. 

 

Sak 78. Kort info om hvilke saker FAU har jobbet med det siste året: 

- Lys i akebakken 

- Snøkanon 

- Vennegrupper- ble vanskelig å gjennomføre 

- Lekestativ – I orden. 

- Skolesammenslåingen. 

Sak 79: Hva ønsker vi som FAU å ha fokus på dette året? Noe vi kan bidra med? Har lyst til å få til? 

- Mobbesak- Hva kan vi som foreldre gjør? Relasjonsbygging for barn og voksne. 

- (mye mobbing og stygge ord i de store klassene, litt skummelt for de minste) 

- - Møte for foreldre, sosial kveld for foreldre med noe opplegg. 

- Skape et engasjement for at foreldre er mer gira på å møte på sosiale opplegg’ 

- Shine opp ballbingen 

- Shine opp uteområdet generelt. 

 

Sak 80: Eventuelt: 



-Skolen har vunnet et foredrag fra «Barnevakten» som omhandler Gaming, her ønsker vi å leie 

storsalen på kulturhuset og invitere foreldre fra 4-7 klasse på alle skolene i gamle Lyngdal Kommune. 

Høre med de andre Fau-ene om de vil være med på å betale leie av salen så det ikke blir så dyrt. 

Dette blir en gang på nyåret. 

- Ønsker om å øke tiden på foreldresamtale da det er foreldre som syns det er lite tid med 20-30 

minutt. 

 

Neste møte blir Onsdag 22.11.23 klokka 17.00 på lærerværelse. 

 

Referent: Trine Lise Foss 

 

 


